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V pomoč občanom pri iskanju zanesljivih informacij  
v zvezi z novim koronavirusom SARS-CoV-2 in navodil 
za preprečevanje njegovega širjenja objavljamo nekaj  
povezav, kjer so vam na voljo aktualne  
in ključne informacije ter priporočila  
za zaščito zdravja prebivalcev na   
www.jursinci.si                                                                
OSTANITE ZDRAVI !

Naj vam leto 2022 spremeni sanje v resničnost in naj se trud izkaže  v dosežkih.
SREČNO 2022 vam želimo člani Uredniškega odbora Juršinskih novic.

Vsem občankam in občanom čestitamo ob 
dnevu samostojnosti in enotnosti ter jim 
voščimo mirne in veselja polne praznike.  
Naj bo novo leto zdravo, uspešno in polno 

nepozabnih trenutkov.
Vaš župan Alojz Kaučič,

člani občinskega sveta in delavci občinske uprave
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SPOŠTOVANE OBČANKE, SPOŠTOVANI OBČANI!

IZDAJATELJ: Občinski svet Občine Juršinci 
ODGOVORNI UREDNIK:  Damjan Šimenko
UREDNIŠTVO: Dragica Toš Majcen, Ksenja Žmauc, Anica Žmauc, Jožica Rakuša, 
Alojz Kaučič in Miroslav Moleh.
LEKTORICA: Ksenja Žmauc
OBLIKOVANJE IN TEHNIČNO UREJANJE: Miroslav Moleh 
NASLOV UREDNIŠTVA:  NOVICE, Juršinci 3/b, 2256 Juršinci. Tel: (02)758-21-41

Objavljene fotografije so last arhiva Občine Juršinci in društev.
Medij NOVICE OBČINE JURŠINCI je vpisan v razvid medijev pod zaporedno številko 150.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v Občini Juršinci brezplačno.
Časopis NOVICE izhaja v nakladi 810 izvodov.
TISK: Tiskarna EKART d.o.o. 
Sp. Jablane 19, 2326 Cirkovce.

SPOŠTOVANE BRALKE 
SPOŠTOVANI BRALCI!

Lepo pozdravljeni, spoštovani občanke in občanki naše OBČINE 
JURŠINCI. Pred vami je moj tretji letošnji uvodnik v zadnji številki 
našega skupnega lokalnega časopisa Juršinske novice. 
Jutra so hladna, dnevi megleni in turobni brez sonca, temperature 
pa primerne letnemu času. December je poseben mesec, posebej za 
naše najmlajše, saj jih obiščejo trije dobri možje, Miklavž, Božiček 
in ponekod tudi dedek Mraz. Odrasli pa opravimo bilanco leta, ki 
se izteka, in pričnemo razmišljati o načrtih za prihajajoče leto 2022.

Leto, ki se izteka, zdaleč ni povsem običajno. Preveč besed ste že 
v tem letu slišali o pandemiji, virusu in ukrepih, zato o tem ne bi 
rad razpravljal še jaz, a nam je virus preprečil marsikateri lep do-
godek, onemogočil druženja in zelo potrebne socialne stike. Ned-
vomno bo virus napravil veliko škode, še vedno zelo pritiska na 
naše bolnišnice, izčrpava zdravstvene delavce, predvsem pa ogroža 
naše zdravje in naša življenja. Toda raje se osredotočimo na čas, ki 
prihaja, na čas lepih želja, spoštovanja, iskrenih pogledov in toplih 
objemov. Izrečenih bo veliko lepih besed in želja za novo leto. Prav 
je, da se prepustimo decembrskemu vzdušju.

Drage bralke in bralci Juršinskih novic, želim vam lepe božične 
praznike, v letu 2022 pa veliko medsebojnega spoštovanja, dobrih 
misli, sreče, optimizma, veselja in veliko zdravja. 

Urednik: Damjan Šimenko

leto, ki se poslavlja, bo ostalo v spominu kot leto spoznanja o 
krhkosti medosebnih odnosov in žalostnega zavedanja, da smo 
postali del družbe, civilizacije, kjer se razkol poglablja in ki lahko 
vodi v pogubljenje največje vrednote življenja; »človeka«. V ob-
dobju vodenja naše občine sem se vsakodnevno spraševal, kako 
bomo živeli jutri. Kaj moramo narediti, zgraditi, na kašen način 
pridobiti državna in evropska sredstva. Iskal sem odgovore na 
izzive, ki so vsakodnevno dirigirali naše delo in ustvarjali po-
goje za razvojne načrte naših krajev. Na hitro bi lahko rekli, da 
se je v juršinski občini veliko storilo; imamo urejeno infrastruk-
turo, pogoji medgeneracijskega sobivanja so primerljivi z evrop-
skimi standardi, demografska podoba v Juršincih je ena boljših v 
Sloveniji, a vendar nam nekje ni uspelo. Smo poraženci razume-
vanja vrednot in spoštovanja zakonitosti bivanja, ker mislimo, da 
imamo vsi prav, a še daleč ni tako. Imamo težave pri sprejemanju 
posebnosti, drugačnosti, stanja in situacij v družbi, v Sloveniji, v 

Evropi. Postali smo individualisti, vase prepričani in zagledani. 
Potrebno je, da vsak sam pri sebi razčisti in se odloči, kakšna bo 
njegova jutrišnja pot. 

Letošnja pot pa je bila za našo občino uspešna. Pet milijonov evrov 
vreden prizidek k domu upokojencev je daleč največja pridobitev 
v občini Juršinci. Izgradnja kolesarske povezave med Juršinci in 
Ptujem, ki bo dolga približno štiri kilometre, je projekt prihodnos-
ti, ki lahko prinese poslovno priložnost za razvoj turizma v naših 
krajih. V letošnjem letu  smo na 220 kvadratnih metrih podstrešja 
osnovne šole uredili tri učilnice, kabinet in sanitarije, kar pomeni, 
da je zdaj tam prostora za eno celo triado. Obnovili smo tri cestne 
odseke, z rekonstrukcijami cest pa bomo nadaljevali tudi prihodnje 
leto. Ob tem bomo vlagali še v športno infrastrukturo, v društveno 
družbeno življenje in ostale projekte, s katerimi ustvarjamo pre-
poznavnost naših krajev. 

Spoštovane občanke, spoštovani občani, 

v  letu 2022  vam iskreno želim; gojite in razvijate zaupanje v 
sočloveka, da premagamo  največjo krizo človeštva in da (po)os-
tanemo človek človeku. Ponovno se spomnimo, kdo smo in de-
limo ljubezen do sebe, do svojih najbližjih, do sočloveka. Želim 
vam srečen, topel božič in vse dobro v letu 2022.

Juršinci, 10. 12. 2021

Vaš župan,  
Alojz Kaučič 
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Občina Juršinci je bila med petnajstimi uspešnimi občinami na Jav-
nem pozivu za namestitev prikazovalnikov hitrosti “Vi vozite” 2021, 
ki ga je razpisala Javna agencija RS za varnost prometa in tako pri-
dobila enoletni brezplačni najem prikazovalnika hitrosti. Prikazoval-
niki hitrosti so dokazano učinkovit kratkoročni ukrep za zmanjšanje 
povprečnih hitrosti v naseljih in izven njih, saj hitrost kot dejavnik 
tveganja ostaja eden od glavnih vzrokov prometnih nesreč in pomem-
bno prispeva k teži posledic prometnih nesreč, številu hudo in smrtno 
poškodovanih.
Prikazovalnik hitrosti je nameščen na območju pričetka naselja 
Juršinci v smeri proti Ptuju. Udeležence v cestnem prometu bo opo-
zarjal na strpnejšo vožnjo, prav tako bo prispeval k večji varnosti os-
talih udeležencev v prometu, saj se v bližini nahajajo prehod za pešce 
in avtobusni postaji, katerih uporabniki so med drugim tudi šolski 
otroci. Programska oprema prikazovalnika pa občini omogoča tudi 
statistično obdelavo podatkov o številu vozil, hitrosti in podobno, kar 
bo narekovalo izvedbo ukrepov za umirjanje hitrosti ter obveščanje 
pristojnih organov za njihovo ukrepanje.

Občinska uprava Občine Juršinci

PRIKAZOVALNIK HITROSTI “VI VOZITE”

S tem, ko se je v maju naš dom povečal in smo tako dobili nove stano-
valce kot tudi delavce, se je povečala tudi skrb za preprečevanje vnosa 
in širjenja okužb s covidom med stanovalci in zaposlenimi. Mnogokrat 
se je pojavilo vprašanje, kako našim stanovalcem omogočiti čim lepšo, 
aktivno jesen življenja in jih ob tem ne preveč omejiti in prikrajšati. 
V tem obdobju smo že večkrat bili postavljeni pred dejstvo, da je 
za varnost vseh potrebno sprejeti ukrepe, ki bi širjenje okužb znotraj 
sedaj enkrat večjega doma preprečili. S skupnim trudom, predvsem 
pa potrpežljivostjo in razumevanjem stanovalcev, njihovih svojcev pa 
tudi zaposlenih, nam je uspelo. Čeprav skupinska druženja še vedno 
potekajo nekoliko okrnjeno, se po hodnikih sliši pesem in diši po do-
brotah, ki jih pripravljamo. Obraze stanovalcev pa krasijo nasmehi. 
V času priprav pred prazniki, ki so za starostnike velikega pomena, bi 
prav vsi bili veseli obiska in nastopa otrok iz 
bližnjega vrtca in šole, vendar bo to še moralo 
počakati, saj je naše zdravje na prvem mestu. 
Ne glede na situacijo, v kateri smo, so de-
cembrski dnevi v našem domu zelo pes-
tri. V praznično vzdušje smo zakorakali z 
izdelavo adventnih venčkov. Kljub bogatim 
življenjskim  izkušnjam je bila to za mar-
sikoga noviteta.
Tako kot vsako domačo hišo tudi mi naš 
dom počasi krasimo v praznično podobo z 
raznimi okraski, ki nastajajo na skupinskih 
dejavnostih, pri katerih starostniki ne izdelu-
jejo samo izdelka, temveč ob tem razvijajo in 
širijo socialno mrežo, krepijo ročne spretnos-
ti in spomin. Marsikdo bi rekel, da so zadeve 
zelo podobne ustvarjalnim delavnicam 
otrok v vrtcih in šolah, a temu ni tako. Vse 
kar počnemo v domu, počnemo z namenom 
ohranjanja sposobnosti, ki jih naši stanovalci 
še imajo, predvsem pa zaradi zadovoljstva in 
občutka koristnosti v skupnosti, ki ji z bivan-
jem v domu pripadajo. Pred nami je še kar 

ŽIVLJENJE V DOMU V ČASU VIRUSA
nekaj pestrih decembrskih dni, vsi skupaj pa se že veselimo pomladi, 
ko bo vreme spet dopuščalo, da se odpravimo na sprehod po Juršincih.  
Jesen življenja marsikateremu starostniku  prinese skrbi, samoto, 
zdravstvene težave, izgubo, žalost … To so stvari, ki jih v domu 
želimo odpraviti in našim starostnikom omogočiti čim lepše, varno 
in aktivno življenje. Z dograditvijo prizidka že obstoječemu domu 
smo to samo še nadgradili, zato upamo, da bo tukaj našlo svoj drugi 
dom še veliko starostnikov.
Zaposleni in stanovalci želimo vsem občankam in občanom občine 
Juršinci mirne in upanja polne praznike, preživete v družbi svojih 
domačih. V letu, ki prihaja, pa vam želimo  obilo zdravja, veselja in 
osebnega zadovoljstva.

Jerneja Horvat
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OB OBČINSKEM PRAZNIKU OBČINE JURŠINCI 
PRIPRAVILI TRI RAZSTAVE IN PREDSTAVILI 
ŠTAJERSKO-PESNIŠKO PRAZNIČNO NOŠO

Občina Juršinci praznujejo občinski praznik 10. avgusta ob njihovem 
farnem zavetniku svetem Lovrencu in tiste dni se v občini Juršinci 
veliko dogaja. Najbolj znan dogodek je dvodnevna zabava Noči 
pod topoli, so pa še tudi drugi dogodki kot so različna tekmovanja, 
občinska proslava, sveta maša in farno žegnanje, ki se konča s pogos-
titvijo za vse občane.
Letos so v gospodinjskem domu v Juršincih pripravili tri razstave. 

Z željo, da bi obudili oblačilno dediščino naših prednikov, je naša 
skupina že pred časom na osnovi številnih starih fotografij nare-
dila raziskavo noše, ki so jo nosili na našem območju še pred prvo 
svetovno vojno. Potem smo si pri krojaču dali izdelati našo »pesniško 
praznično nošo«, podobno tisti, ki so jo nosili nekoč v naši okolici: 
Srednje Slovenske gorice, Pesniška dolina.
Štajersko-Pesniška praznična noša je podobna alpskemu tipu noše.
Moški nosijo na glavah črne klobuke s širokimi krajci in nizkim 
oglavjem, za trakom pa »püšlc«. Oblečeni so v bele srajce z dolgimi 
rokavi, ki so v ramenih in zapestju nekoliko nabrani. Rjav telovnik 
s kovinskimi gumbi in žepno uro na verižici, pripeto v gumbnico. 
Črne dolge hlače, spodaj nekoliko zožene (pumparce) in s pentljo 
pod stopalom. Obuti so v visoke črne čevlje (škornje) z volnenimi 
nogavicami. Vrhnje oblačilo: zimska suknja.
Ženske so oblečene v rjave enodelne obleke. H krilu je prišit brez-
rokavni zgornji del – životec na nekaj gumbov. Bele bluze s stoječim 
nabranim ovratnikom, z dolgimi rokavi, nekoliko nabranimi v ramah 
in zapestju. Črn svilen predpasnik (frtof), ki je krojen na pas, nekoliko 
krajši od krila. Obute so v višje črne čevlje na vezalke malo čez gležnje 
in volnene nogavice. Na glavah imajo bele robce, V rokah pa nosijo 
lepo našit robček s kakšno rožo. Vrhnje oblačilo: jopa ali volneni telih 
(tehl).
Skupina Štajerskih-Pesniških prazničnih noš rada sodeluje na 
raznih prireditvah in praznikih doma in drugod. Takrat se seveda s 
ponosom oblečemo v našo pesniško nošo, seveda z namenom, da pop-
estrimo oziroma prikažemo oblačilno kulturo naših krajev.

Društvo gospodinj Juršinci je pripravilo razstavo kvačkanih izdelkov, 
razstavo likovnih del je pripravilo Kulturno društvo Juršinci, ki so 
pred tem organizirali likovno kolonijo, eno razstavo pa je pripravilo 
Kulturno društvo Hlaponci. Ob farnem žegnanju so se v nošah pred-
stavili tudi člani skupine Štajersko-Pesniških prazničnih noš, ki so jih 
nosili nekdaj ob praznikih v Pesniški dolini. O noši več v spodnjem 
zapisu Antona Lajha.

Štajersko-Pesniška praznična noša
Naši predniki so se nekoč ob različnih priložnostih vedeli tudi prim-
erno obleči. Praznično ali svetejo, doma pri delu pa delovno. Ob ned-
eljah, ko so hodili k maši, raznih cerkvenih in drugih slovesnostih so 
se vedno »svetejo« oblekli, kot so rekli. To je bila noša, ki so jo skrbno 
hranili in jo tudi s ponosom nosili. S časom in novimi materiali se je 
potem stari oblačilni videz nekoliko razkrojil.
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»POEZIJA IN VINO«  NA NAŠEM DVORIŠČU 
Naša občina je letos prvič 
dobila mesto med kraji, 
kjer enkrat letno na piedes-
tal postavijo poezijo in vino 
ob  prefinjenem prepletanju 
glasbe in kulinarike. 
Festival  poezije in vina 
se odvija vsako leto konec 
avgusta in gosti  številne 
priznane pesnice in pesnike 
z vsega sveta ter izbrane 
domače vinarje. Festival se 
je začel v Medani in se nato 

leta 2010 preselil na Ptuj. Pod njegovim okriljem se je predstavilo  400 
mednarodno priznanih pesnikov in pesnic iz različnih držav ter več 
kot 2000 drugih ustvarjalk in ustvarjalcev. 
Letos je na Ptuju in na nekaj dogodkih, ki so potekali v Ljubljani, 
Murski Soboti, Krškem, Vitomarcih, Ljutomeru, Križevcih pri Lju-
tomeru, Ormožu, Belem, Radovljici, Varaždinu na Hrvaškem, Potrni 
v Avstriji  in seveda Juršincih,  nastopilo 35 pesnic in pesnikov iz 20 
držav. Častna gosta festivala sta bila portugalska pesnica Ana Luísa 
Amaral in češki pesnik Petr Borkovec. Odprto pismo Evropi, ki je 
nastalo v sodelovanju z Goethe-Institutom Ljubljana, pa je napisal 
in ga na Ptuju prvič prebral nemški pesnik Durs Grünbein. Z bogato 
slovensko besedo so se predstavili  Maja Vidmar, Feri Lainšček in 
Peter Semolič.

Na dvorišču Kulturnega centra Juršinci sta svojo poezijo in občutenja 
predstavila Hila Lahav iz Izraela in Claudio Pozzani iz Italije.

Hilà Lahav je 
glasbenica in 
pesnica, ki ust-
varja v Berlinu 
in prejemnica 
številnih nagrad. 
Svoj pesniški 
prvenec Soul 
(»Duša«) je izdala 
leta 2011, zatem 
pa še zbirki Until 
the Morning (»Do 
jutra«) leta 2014 
in Wooden Roof 
(»Lesena streha«) 
leta 2019.

Claudio Pozzani je 
pesnik, pripovednik in 
glasbenik. Leta 1995 je 
ustanovil mednarodni 
genovski pesniški festi-
val Parole spalancate, ki 
je najstarejši in največji 
pesniški dogodek v Italiji, 
in je še vedno njegov di-
rektor. Njegova dela so: La 
marcia dell’ombra (»Po-
hod sence«), antologija 
Spalancati spazi – Po-
esie 1995–2016 (»Razprti 
prostori – Pesmi 1995–
2016«) ...  Režiser Fabio 
Giovinazzo je leta 2019 
po njegovih pesmih posnel 
film L’Anima nel ventre 
(»Duša v trebuhu«).

Plešem  
Plešem Plešem ples genialnih idej
upajoč da mi poveš kaj novega
Plešem ples zgub in zgubljencev
vedoč da bodo moji koraki zaman
Plešem ples srečnih naivnežev
misleč da bo moj znoj komu služil
Plešem ples izkoriščevalcev
in plesal bom dokler me plačuješ

In plešem, plešem, plešem
da svojo prevzetnost ukrotim
Plešem, plešem, plešem
o razlogu za to ne govorim

Plešem ples prekletih
ker mi spleen sega do prsnega koša
Plešem ples domišljavcev
ker to si tudi ti če meniš da si mi kos
Plešem ples nezaželenih
dolgo sem vadil pred zaprtimi vrati

Plešem ples nestrpnežev
se lahko malo umakneš, prosim?

In plešem, plešem, plešem
dokler me noge še držijo
Plešem, plešem, plešem
ker tvoja usta mi to velijo.

Prevod: Gašper Malej

Blagoslovljeni 
Blagoslovljeni so tisti,  
ki govorijo samoto,
saj bodo tudi to razumeli:
Tišina ima na ducate sopomenk.
Ta pst je namreč tvoja prisotnost
in ta tišina pomeni: odšla si.
Ni besede, ki pomeni sreča.
Vsak »tu sem« se v moj jezik prevede:
ne odidi.

Prevod: Klemen Jelinčič Boeta

ירשא 
תוּדידִבְּלַ ןוֹשׁלָ םיאִרְוֹקּהַ ירֵשְׁאַ
תאֹזבָּ םגַּ יתִנָוָּכַּ לעַ וּדמְעַיַּשֶׁ םהֵ:

תוֹפדָּרְנִ םילִּמִ תוֹרשְׂעֶ טקֶשֶּׁלַ.
ךְאֵצְמָּהִ וֹשׁוּרפֵּ הזֶּהַ סהַהַ ןכֵּ-לעַ
תְּכְלַהָ :וֹתאָרָוֹה רחֵאַ טקֶשֶׁוְ.
רשֶׁאֹ הּשָׁוּרפֵּשֶׁ תחַאַ הלָּמִ ןיאֵ.

:יתִפָשְׂבִּ םגֵּרְתָּמִ » ינִנְהִ « לכָּ:
יכִלְתֵּ לאַ.

Danzo
Danzo la danza delle idee geniali
sperando che tu mi dica qualcosa  
di nuovo
Danzo la danza dei perdenti e perduti
sapendo che i miei passi saranno vani
Danzo la danza degli ingenui felici
credendo che il mio sudore serva  
a qualcuno
Danzo la danza dei profittatori
e danzerò finché mi pagherai

E danzo, danzo, danzo
per vincere la mia arroganza
Danzo, danzo, danzo
il perché non ha importanza

Danzo la danza dei maledetti
perché lo spleen mi arriva fino  
al torace
Danzo la danza dei presuntuosi
perché anche tu lo sei se ti credi  
al mio livello
Danzo la danza degli indesiderati
mi sono allenato molto davanti  
alle porte chiuse

Danzo la danza degli insofferenti
ti puoi spostare un po’ più in là,  
per favore?

E danzo, danzo, danzo
fino a che resterò in piedi
Danzo, danzo, danzo
perché sei tu che me lo chiedi.
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Oda o bilki   Iryna Kočevar

Pomlad
Seme kaljeno, lička napeta,

k sončku steguje brhke ročice.
Z močjo neverjetno cela prežeta
bilka beži iz betonske samice.

Našla je pot sredi vrelega mesta,
odmika kovino, asfalt in stopnice,

prostor zavzema in hlasta za vetrom,
njeni svobodi zavidajo ptice!

Poletje
Zrak vroč in razbeljen, obzidja segreta,
maček se skriva pod prašne grmiče …
Brez kančka zadrege, pogumno napeta

bilka pokončno kljubuje vročici!
Vso njeno bistvo – ohranjanje cveta,
hvaležna je trohici sveže deževnice,

obzirnosti mimoidočega kmeta,
oblačka minljivega blagostne sence.

Jesen
V znamenju plodnosti, razkošno barvita,

jesen radodarno podarja cvetlice.
Iz zlate kočije v slapu dobrote usipa,

z dežjem kristalnim umiva utrujeno lice.
Noč daljša, narava težko pričakuje meglico svita,
skrbno odmerja trenutke toplote in sonca bleščice,

ovija in daje, pred slano, varno zaščito.
Bilka v naročju ziblje plodove svoje resnice …

Zima
Ledeni piš vetra sega pod plašča gumbe zapete,

drobtinice išče z namrščenim perjem segreta sinica,
povorka snežink razigrano po zraku opleta,
otrok neustrašnih po hribu preganja kopica.
Glej! Kaj pa tam – pod sneženim zametom?!
Bilka! Črna in suha, ob komaj opazni stezici,

dneve in tedne in mesece zanjo preštete …
V sen se zaziblje z blaženim nasmehom svetnice …

Jasa   Iryna Kočevar

Tla močvirnata, prepredena z mahom,
mehka in prožna pod tihim korakom.

Vase posrkajo vsakršno sled,
žive in mrtve narave poved.

Barve zgoščene, prevlada zelene.
Zamolklo, temačno med debli odmeva.

Nekaj srhljivega, divje ječanje,
sliši se tam iz najbližje kotanje.

Skoraj letim in se vrata odprejo,
zalije me sonce, razmaknejo veje,
sključene kremplje trnjev obstale,

jasa me rešila večne osame!

Avtorja sta izbrane pesmi predstavila v svojem jeziku in čeprav so bile 
večini besede neznane, tuje, so si nesluteno utirale pot do radovednih 
in poezije željnih obiskovalcev.
Ob prihodu na dvorišče so bili obiskovalci deležni kozarca vrhun-
skega vina domačih  vinarjev in potem še kakšnega po lastni izbiri. 
Sveža in mamljiva aroma je privezala pesniške duše. Društvo vino-
gradnikov Juršinci je z degustacijo navduševalo  dolgo v noč. O vinih 
naših krajev je spregovoril mlad vinar Klemen Vršič.  
Užitki so se množili in zasluge za bogat večer imajo nedvomno tudi 
članice Društva gospodinj Juršinci, ki so v stilu »velikih kuharskih 
mojstrov« in na moč gostoljubno, kot znajo to le naše gospodinje,  
predstavile domačo kuhinjo (mmmm…njami, domače).
Za glasbeno kuliso sta skrbela Sara Brumen (vokal)  in Kevin Toplak 
(vokal, kitara). Sara prihaja s Ptuja, Kevin je domačin iz Hlaponcev. 
Duet izvaja akustične priredbe skladb in nastopa na različnih odrih, 
porokah ter drugih slavjih. 

Večer smo zaključili v posebnih, prijetnih energijah, ki so se ustvar-
jale na čudovitem dvorišču Kulturnega centra, ki sta ga subtilno in v 
skladu z dogajanjem »oblekli« Anica Majcen in njena hči Izabela. 
Bili smo del imenitnega pesniškega dogajanja enega najuglednejših 
srednjeevropskih pesniških festivalov, ki je letos praznoval svoj 25. 
jubilej. Prvič, a zagotovo ne zadnjič. 
Poezija je umetnost, ki nas notranje bogati, zato DRUGO LETO  V 
AVGUSTU POVABLJENI TUDI VI. 

Za KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci
Polona Berlak
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KED JURŠINCI NA RIMSKIH IGRAH 

Pred 2000 leti je bil Ptuj mogočno mesto: najprej vojaška postojanka, 
pozneje pomembno trgovsko in obrtno mesto. Med Rimskimi igrami 
se Ptuj spremeni v rimski Poetovio. Mesto zasedejo gladiatorji, le-
gionarji, senatorji, vestalke in ostali Rimljani, ki že več let pripravljajo 
eno največjih predstavitev rimskega obdobja v tem delu Evrope. Več 
kot 800 udeležencev predstavi življenje in običaje v starem Rimu.
V četrtek, 19. 8. 2021, so se pričele 14. rimske igre, ki smo se jih 

udeležili tudi člani KED Juršinci, ki se že vsa leta sodelovanja pred-
stavljamo  z imenom JURSINUS. In kako poteka prireditev? 
Zvečer je otvoritev teatra z različnimi nastopi in nagovorom senatorja 
Clasusa. Nastop popestrijo plesalke orientalskih plesov in vestalke. 
Petek je namenjen urejanju prostorov, kjer se skupine družijo vse do 
nedelje. V večernih urah nastopijo gladiatorji iz Pule, ki nam prikažejo 
različne borbe. Večer popestrijo Barbari, ki se čez celotne Rimske igre 
zadržujejo v skritih predelih in napadajo na vse možne načine, ampak 
za naš obstanek Rimljanov se ves čas bori Gemina Xlll. V taboru 
potekajo različne igre, v katerih se borimo za prehodni meč rimskih 
iger. Poteka tudi otroški tabor, kjer so otroci vključeni v različne de-
lavnice. V soboto se zberemo po skupinah in prikažemo svoje delo 
po ptujskih ulicah. Naša skupina se predstavlja z glinenimi izdelki, 
ki smo jih izdelali sami. Po končani predstavitvi se dogajanje iger 
preseli nazaj v tabor. V nedeljo se Rimljani družijo in veselijo v taboru 
in se borijo v igrah. Proti je potekal svečani zaključek rimskih iger s 
posvetitvijo kamna za igre v naslednjem letu.
14. rimske igre so nam ostale v lepem spominu, ker smo se tudi letos 
imeli lepo.

 Anica Žmauc

Prvi teden v oktobru je jesen že pošteno kazala svojo deževno podobo in 
ves teden smo se spraševali, ali nam bo naš predvideni sobotni jesenski 
pohod uspelo izpeljati. Na sobotno jutro pa je posijalo sonce in vse je bilo 
nared, da se člani KUD-a dr. Antona Slodnjaka podamo na pohod iz centra 
Juršincev do Gomile. 
9. oktobra smo se zbrali na igrišču, si razdelili naše nove društvene ma-
jice in se podali proti Gomili. Kot se za prave pohodnike spodobi, smo si 
tudi mi omislili vmesne postojanke, kjer smo se okrepčali, ogreli grla in 
nabrali moči za »naporno« pot na najvišji vrh Prlekije. 
V juršinski vinski kleti pri Milanu Šoštariču in Manci so nas, kot je to 
pri njih v navadi, prijazno sprejeli in pogostili. Naši pevski kolegi, znani 
kot Družina Breznik s Koroške, pa so obiske domačih vinskih kleti obo-
gatili s slovensko pesmijo, ki je odmevala vseskozi in nas spremljala po 
juršinskih poteh in potem tudi med vinogradi. 
Na dvorišču Puhovega muzeja v Sakušaku smo se okrepčali, Bogševi 
pa so poskrbeli, da žejni nismo bili. Ob tej priložnosti se zahvaljujemo 
članom Društva rojaka Janeza Puha za prijazen sprejem in vso pomoč pri 
izvedbi naših dogodkov. Na dvorišču Puhovega muzeja je druženje zmeraj 

prijetno in pesem je tudi tokrat blagozvočno odmevala med muzealijami. 
Pot nas je vodila naprej proti Gomili, naši Korošci so se povzpeli tudi na 
gomilski stolp in na »visokem odru« zapeli napitnico, ki je že nakazovala 
našo destinacijo, to je Vinogradništvo Žnuderl v Senčaku. 
Pri Žnuderlovih so poskrbeli za lačne pohodnike. Pripravili so nam de-
gustacijo penine in vin, ki jih pridelajo v ogromnih količinah, manjkala 
ni niti slastna gibanica iz krušne peči. Celotno dogajanje je spremljala 
pesem naših ljudskih pevcev in pevcev Družine Breznik. 
Jesenski pohod smo člani društva skupaj s koroškimi prijatelji zaokrožili 
v celoto v Zagorcih, v vinski kleti Jožeta Novaka, kjer smo se razšli s 
pesmijo in v upanju, da se letos srečamo na božičnem koncertu v 
Juršincih. Zdaj že vemo, da zaradi trenutnih epidemioloških razmer in 
ukrepov božičnega koncerta žal tudi letos ne bo, a upanja po ponovnem 
snidenju in druženju z lepo slovensko pesmijo še nismo izgubili. 
Člani KUD-a dr. Antona Slodnjaka želimo vsem bralcem Juršinskih 
novic vesele božične praznike, leto 2022 pa naj vsem prinese samo dobro.

Za KUD dr. Antona Slodnjaka Juršinci
Nataša Žajdela Lah

JESENSKI POHOD ČLANOV KUD-A DR. ANTONA 
SLODNJAKA JURŠINCI
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Letošnje leto je ponovno zaznamovalo aktualno dogajanje v svetu, 
povezano z epidemijo, za to smo tudi mi morali prilagoditi našo tradi-
cionalno prireditev Noči pod topoli.
Zaradi takšnih in drugačnih pogojev smo letošnjo prireditev izpeljali 
nekoliko drugače kot prejšnja leta, in sicer brez prireditvenega šotora, 
zato smo jo temu primerno tudi poimenovali – NOČI POD TOPOLI 
»POD ZVEZDAMI«
V petek, 6. avgusta, nas je pod milim nebom zabaval Tadej Toš v 
Stand-up komediji z naslovom »Je*ala nas korona«, zabavo do 
poznih ur pa sta nadaljevala domača DJ-ja.
V soboto, 7. avgusta, smo pripravili pravo veselico, brez šotora, oder 
pa je bil na asfaltnem platoju pred lovskim domom. »Tako, kot so bile 
veselice nekoč,« so povedali naši starejši občani. Za pravo »fešto« 
pred skoraj dvatisočglavo množico so poskrbeli Ansambel STIL, med 
odmori pa je za ogrevanje skrbel DJ Doublez. 
V nedeljo, 8.avgusta, je bil načrtovan prav poseben koncert ob 10. 
jubileju Kvatropircev z bandom, a je bil zaradi napovedanega slabega 
vremena  na žalost odpovedan.
Še enkrat se zahvaljujem vsem članom, ki so se odrekli svojemu pros-
temu času in ga nameniti športnemu društvu ter organizaciji tako ve-
likega dogodka. Brez vas nam takšni dogodki ne bi uspeli.

NOČI POD TOPOLI 2021

Po tradicionalni izvedbi Noči pod topoli smo tudi letos organizirali 
zaslužen izlet za člane Športnega društva Juršinci. Zaradi vsem poz-
nanih razmer in pogojev smo se odločili za enodnevni izlet v Kranjsko 
Goro z okolico. Na koncu se je pokazalo, da smo izbrali najlepši dan v 
septembru, saj so termometri čez dan kazali 25 stopinj!
V soboto, 11. septembra, smo se nekaj minut čez 5. uro odpravili z 
igrišča pri športnem domu v Juršincih na pot proti Gorenjski. Ko smo 
prispeli v Kranjsko Goro, smo se po odličnem zajtrku odpravili na 
paintball (športna igra, kjer se strelja z barvnimi kroglicami). V igri 
se je preizkusil predvsem moški del ekipe, tisti, ki so bili željni malce 
“akcije.” Drugi del ekipe, naši najstarejši in najmlajši člani s starši, pa 
so se odpravili na voden dvourni ogled Kekčeve dežele.
Drugi del izleta je potekal v Planici, v našem najbolj znanem zimskem 
središču. Tam je prav tisti dan potekalo mednarodno tekmovanje 
RedBull400, kjer predvsem tekači, gorski tekači, kolesarji in ostali 

Ob tej priložnosti bi radi zaželeli vsem članom in simpatizerjem 
našega društva blagoslovljene božične praznike in srečno novo leto 
2022.

ŠPORTNO DRUŠTVO JURŠINCI

IZLET ŠPORTNEGA DRUŠTVA JURŠINCI – 
KRANJSKA GORA Z OKOLICO

adrenalinski odvisneži iz cele Evrope v več selekcijah tekmujejo v 
teku navzgor po Letalnici bratov Gorišek. Sočasno je bil možen ogled 
Planiškega nordijskega centra z muzejem in okolico, nekateri pa so 
se odpravili v dolino Tamar, le slabo uro hoje stran. Tudi v Planici sta 
za naša lačna usta spet poskrbela naša kuharska mojstra Mladen in 
Darjan.
Ko se je dan počasi bližal koncu, nam je čas dopuščal še kratek pos-
tanek za kavico in tortico pri jezeru Jasna, za konec izleta pa nas je 
čakala še večerja v prekrasni Avsenikovi gostilni “Pri Jožovcu” v Be-
gunjah, od koder smo se nato vračali proti domu.
Posebej se zahvaljujemo našima šoferjema Janezu in Danielu za 
sodelovanje, dobro družbo, potrpežljivost in predvsem za to, da sta 
nas varno pripeljala domov.

Z lepimi pozdravi,
Upravni odbor ŠD Juršinci
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Društvo vinogradnikov in sadjarjev Juršinci je zaradi covid razmer 
moralo prilagoditi aktivnosti društva. Delovanje društva je okrnjeno 
že dve leti. Kljub temu pa smo nekatere dejavnosti izvedli po pro-
gramu, in sicer dela, ki smo si jih zadali na UO spomladi 2020, saj 
zaradi epidemioloških razmer občnega zbora nismo morali realizirati. 
Izvedli smo svetovalno ocenjevanje mladih vin, kasneje v mesecu 
maju pa tradicionalno ocenjevanje vina juršinskih vinarjev. Iz ocenje-

DRUŠTVO VINOGRADNIKOV IN SADJARJEV 
DELUJE KLJUB COVID RAZMERAM

vanja je razvidno, da iz leta v leto vinogradniki pridelajo bolj kvalitet-
na vrhunska vina, saj smo dosegli povprečno oceno ocenjenih vin 
18,2. Kar nekaj vzorcev je bilo oddanih na medobčinsko ocenjevanje 
na Ptuj, ki ga organizira VTC-13, kjer so vinogradniki dosegli zlate 
in srebrne medalje. 
Kot veste DVS – Juršinci skrbi tudi za potomko najstarejše trte na 
svetu, ki je bila posajena ob 100-letnici trsničarstva v Juršincih. Trta je 
tudi zelo dobro negovana, saj jo njen skrbnik viničar Vlado Toš skrbno 
neguje čez vso leto. Rez potomke smo spomladi izvedli v okrnjeni 
obliki zaradi epidemioloških razmer. 
Kot vemo, je spomladi v letu 2020 spomladanska pozeba zelo prizad-
ela naše vinograde in sadovnjake na območju celotne občine Juršinci. 
Prizaneseno ni bilo niti potomki, ki je obrodila nekoliko manj, grozdi 
pa so bili zaradi tega nekoliko večji in toliko slajši. 
Ko so epidemiološke razmere dopuščale nekoliko več druženja, smo 
to hitro izkoristili in v začetku oktobra izvedli trgatev potomke. Ugo-
tovili smo, da je kljub pozebi bogato obrodila, saj smo potrgali 84 
zelo lepih, zdravih in sladkih grozdov, ki smo jih predali v predelavo 
našemu vinarju Klemenu Vršiču, ki vsako leto pridela nekaj litrov vina 
juršinske potomke. Istočasno smo izvedli društveni piknik s podelit-
vijo priznanj in plaket od letošnjega ocenjevanja vina v Juršincih in 
na Ptuju. 
Martinovega pohoda po vinogradih občine Juršinci in tradicionalne 
strokovne ekskurzije nam na žalost zaradi epidemioloških razmer že 
drugo leto ni uspelo izvesti. Upam, da se bodo razmere umirile, s tem 
pa omogočale nadaljnjo, že tradicionalno izvajanje programa dela, 
predvsem pa druženja, ki smo ga bili navajeni. 
Spoštovani vinogradniki in sadjarji, ker se leto izteka, vam želim 
vesele, čim lepše preživete praznike, v letu 2022 pa veliko uspeha, 
predvsem pa veliko zdravja.

Predsednik društva vinogradnikov in sadjarjev Juršinci 
Alojz Herga
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Vreme letošnji Zahvali jeseni, tradicionalni prireditvi Društva za 
ohranjanje in razvijanje kulturne dediščine Juršinci, ni bilo naklon-
jeno.
Dež kar ni nehal padati, tudi temperature so bile že kar novembrske. A 
to ni pokvarilo dobre volje ljubiteljev kulturne dediščine, ki so se sku-
paj z lepo oblečenimi jesenskimi kraljicami udeležili maše v juršinski 
nabito polni cerkvi in se zahvalili za dobrote, ki jim jih je rodila narava.

Razstava v votlini muzeja
Nato so se ob spremljavi glasbenikov, ki so zaigrali na stara glas-
bila, med katerimi je bil tudi lesen ribežen za pranje perila, preselili 
k Muzeju dediščine kraljic in novo zgrajeni votlini ob njem, ki je na-
menjena tematskim razstavam. Tokrat je v votlini na ogled razstava 
o Ani Plohl, grofici Meranski in soprogi nadvojvode Janeza, vnuka 
habsburške vladarice Marije Terezije. Kako pa je avstrijska aristokrat-
inja povezana z Juršinci, da tam njej v čast postavljajo razstavo, ste se 
gotovo vprašali. Zato, ker izvira iz teh krajev. Njen oče Jakob Plohl se 
je namreč leta 1774 rodil v Grlincih oziroma v tedanjem Sv. Lovrencu 
v Slovenskih goricah. Že kot mladega fanta ga je pot zanesla na avs-
trijsko Štajersko, kjer si je v mestecu Bad Aussee kot poštni načelnik 
ustvaril dom. V zakonu se mu je rodilo 13 otrok, kot prva med njimi 
leta 1804 prav Ana. Ker so kmalu izgubili mater, je Ana še kot deklica 
morala prevzeti vlogo nadomestne matere in gospodinje. Kljub temu 
je še naprej obiskovala šolo in začela zbirati kuharske recepte, po ka-
terih je kasneje zaslovela.

Od navadne meščanke do grofice
Ko je spoznala nadvojvodo Janeza, je bila stara 15 let; zaljubila sta se, 
a sta se hkrati zavedala, da je med njima ogromna statusna razlika in 
da njuna ljubezen najbrž nikdar ne bo dobila blagoslova dunajskega 
dvora, ki ga je vodil Janezov brat cesar Franc I. Avstrijski. Zato sta se 
za nekaj časa razšla, nato pa zvezo spet nadaljevala, čeprav je cesar 
zvezi odločno nasprotoval in bratu grozil celo z odvzemom pravice do 
nasledstva oziroma dedovanja. Ta se je bil za svojo ljubezen priprav-
ljen odpovedati položaju, saj je dejal, da bi si ob sebi želel »bitje, ki 
bi mi bilo vdano kot človeku, ne pa kot plemiču«. Slednjič je cesar 
popustil in leta 1829 se je par lahko cerkveno poročil. Na dvoru Ana 
kljub temu še kar nekaj časa ni bila zaželena, zaradi svojega izjemno 
pozitivnega značaja pa si je slednjič pridobila spoštovanje in celo na-
ziv grofica Meranska.

Društvo za ohranjanje in razvijanje kulturne dediščine
Povzeto po: Štajerski tednik

ZAHVALA JESENI
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15. avgusta, na praznik Marijinega vnebovzet-
ja, vsak vinogradnik postavi klopotec v svoj vi-
nograd. Tako je tudi pri nas na Kukavi 99.
Ta praznik je veljal kot časovni mejnik v vino-
gradih, kajti dober vinogradnik mora do velike 
maše postoriti vsa dela v vinogradih.
Moški v spremstvu harmonikaša so z velikim 
veseljem prinesli klopotec od soseda Draga, ki 
vedno poskrbi da klopotec deluje brezhibno.
Poveselili smo se ob  domači glasbi, odličnih 
pečenkah in dobri kapljici domačih vinograd-
nikov.     
   

 TRADICIONALNA POSTAVITEV KLOPOTCA  
NA KUKAVI

Ob vsakoletnem postavljanju klopotcev je prav, da se vaščani Hlapon-
cev spomnimo izročila, ki ohranja to dediščino, saj klopotec kot 
simbol slovenskega vinograda nosi skozi čas žlahtno sporočilo. Po 
izročilu se klopotec v Sloveniji postavlja od Jakoba (25. julija) pa do 
svetega Jerneja, (24. avgusta), ko grozdje prične dobivati barvo. Pod 
klopotcem največkrat slišimo harmoniko in petje vinskih napitnic, 
tako je tudi v Hlaponcih. 

Klopotec ni samo tehnična, temveč predvsem slovenska kulturna 
dediščina, ki jo vsako leto obujamo in ohranjamo. Postavljanje klo-
potcev predstavlja čas, ko se je nekoč gospodar, lastnik vinograda, 
odločal, ali bo dal viničarju odpoved ali pa ga bo obdržal še za nasled-
nje leto. Po stari šegi ali navadi so zraven klopotca postavljali čuvaje 

POSTAVITEV KLOPOTCA V HLAPONCIH
vinogradov, ki so jih v Slovenskih goricah imenovali ovtarji. Ovtar 
je bil nekakšen zaupnik vinogradnikov, da bo zvesto čuval njihove 
vinograde. Klopotec ni zgolj strašilo za ptice, saj so tudi ptice del 
narave. Skozi čas je klopotec postal naša etnološka znamenitost in 
lep simbol slovenjagoriških vinskih goric, saj nam naznanja jesen, ko 
poje pesem svojo.

Tudi letos smo v Hlaponcih klopotec postavili na mesto zraven vaških 
brajd, kamor tudi spada klopotec. Z obiskom nas je počastil podžupan 
Alojz Herga, ki nas je prijetno nagovoril in nam dal novih moči za 
bodoče dobro delovanje in sodelovanje tako z občino Juršinci kot tudi 
med vaškim odborom in kulturnim društvom Hlaponci. 

Vaški odbor Hlaponci
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V Hlaponcih imamo pred vaškim domom zasajeno svojo vinsko trto 
ali drugače rečeno brajde. Skozi leto nam delajo prijetno senco, saj so 
pod njimi prijetni kamniti mizi in klopi. Za vinsko trto skrbi naš vi-
nogradnik Rado Nedeljko. Letos smo tradicionalno drugič zapovrstjo 
simbolično obrali vinsko, ki smo jo nato stisnili. Tako smo pridelali 

svojo lastno sedaj že vino. Pri obiranju grozdja se nas je zbralo ve-
liko vaščanov. Stiskanje grozdja smo opravili simbolično z manjšo 
stiskalnico oziroma prešo. 

KD Hlaponci

TRAGATEV V HLAPONCIH

V četrtek, 25. novembra, so se vaščanke Hlaponcev – skupaj s člani 
Kulturnega društva Hlaponci in ljubitelji ročnih del – zbrali v vaškem 
domu in si zimski večer popestrili z izdelavo adventnih venčkov. 
To je tradicionalni običaj, ki ga ohranjamo v Hlaponcih že nekaj let, 
na to smo se še posebej ponosni in veseli, da smo ga tudi tokrat us-
peli uspešno izpeljati kljub negotovim časom. Res je, da je tokratno 
izdelovanje venčkov potekalo nekoliko drugače, kot smo ga bili va-

jeni prejšnja leta. Ob upoštevanju vseh ukrepov smo jih uspeli tudi 
izdelati. Res je, da jih je letos manj kot prejšnja leta, pa vendar.
Vsaka je naredila posebnega in vsak zase najlepšega. Skupaj smo 
ponovno poskrbeli in se v najlepši luči pripravili na prihajajoče prazni-
ke. Nastali so čudoviti izdelki, na katere smo zelo ponosni. Tako bodo 
prazniki še bolj svečani.                                                                

KD Hlaponci

IZDELAVA ADVENTNIH VENČKOV V HLAPONCIH
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Spoštovani bralci, v prejšnjih številkah letošnjega občinskega glasila 
se vam nismo oglašali, vendar to ne pomeni, da se v naši prelepi vasi 
Senčak v letu 2021 ni nič dogajalo. Ob izteku leta pa se je lepo ozreti 
nazaj in na kratko povzeti dogodke iztekajočega se leta. Kljub nenehni 
skrbi, odgovornosti za zdravje in upoštevanju epidemioloških ukrepov 
nam je uspelo izvesti nekaj dogodkov oz. srečanj vaščanov.  
Na prvi spomladanski dan, 20. marca 2021, smo se zbrali na delovni 
akciji – »raboti«, kjer smo urejali vaške ceste. Kljub prvemu pomladne-
mu dnevu nas je zjutraj pričakal rahel sneg, ki smo ga z delovno zagna-
nostjo in urnim delom stopili in kasneje je dan postal delovno in sončno 
topel. Hvala vsem traktoristom, pridnim delovnim rokam, ponujenim 
prigrizkom in kozarčkom vaščanom, da smo delo v polnosti izvedli. 
Velikonočne praznike smo zaznamovali z izdelavo »presmeca velika-
na«. V soboto pred cvetno nedeljo, 27. marca 2021, smo se zbrali pri 
družini Kump, ki je priskrbela vso potrebno zelenje in osnovo za pres-
mec in tako smo naredili kar dva presmeca. Manjšega šestmetrskega 
smo postavili pred votlino pri župnišču. Večjega 14-metrskega pa smo 
postavili ob zvonik naše župnijske cerkve sv. Lovrenca. Kljub pihanju 
vetra, ki nam je otežkočal postavitev, smo ga uspeli spraviti pokonci in 
trdno privezati.        
Spomladi smo v petek, 16. aprila 2012, v popoldanskem času izvedli 
čistilno akcijo naše vasi. Kljub rednemu mesečnemu odvozu smeti smo 
bili razočarani nad početjem posameznikov, ki mečejo smeti iz avto-
mobilov ali odvržejo cele kupe odpadkov v gozdove in jarke. Nabrali 
smo namreč veliko avto prikolico smeti.  
Poleti smo se vaščani zbrali na druženju v petek, 13. avgusta 2021, pop-
oldan. Zbrali smo se na naši Gomili ob razglednem stolpu pod brajdami 
pri hišici. Postavili smo vaški klopotec, ki je začenjal odganjati ptiče iz 
vinogradov, počasi klicati berače v gorice in gospodarje k pripravi kleti 
in sodov. Ob lepem vremenu, sproščenem vzdušju, glasu harmonike, 
slastnem golažu in dobri kapljici smo se  družili in zabavali. 
Jesen je hitro potrkala na vrata in z njo vsa spravila ter delo na zemlji. 
Vačani smo se v soboto, 16. oktobra 2021, zbrali ob koruzi. Kot nekoč 
smo šli najprej na njivo, ročno potrgali koruzo, jo zapeljali domov, 
se usedli okrog nje in jo ročno kožuhali. Ob delu smo se spominjali 
minulih časov, ko je vse delo na kmetiji potekalo skoraj ročno, spili 
kozarček mošta, pojedli klobaso, pečene kostanje … in se v prijetnem 
vzdušju razšli. 

SENČAK V LETU 2021   

Hvalabogu nam je uspelo izpeljati teh nekaj dogodkov in tako v tem 
korona letu ohraniti stik in tradicijo srečevanja v naši vasi. Ob koncu 
se želim zahvaliti vsem krajanom vasi Senčak, ki radi priskočite na 
pomoč, vidite potrebe kraja in živite z našo vasjo. Še posebej gre zah-
vala našemu predsedniku vaškega odbora Milanu Kumpu, ki vse do-
godke organizira in izpelje ob pomoči članov in dobrih ljudi. 
Iz najvišjega vrha naše občine, iz razgibane vasi Senčak, kjer živimo 
preprosti, delovni in kleni krajani, pošiljamo vsem občanom naše 
občine in ljudem dobre volje voščilo ob božično-novoletnih  praznikih.  

Radi migajte,
se odgovorno družite

ter ostanite zdravi na duši in telesu
vse leto 2022.

Dominik Tikvič 
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Ker smo že skoraj dve leti vpeti v to, še vedno aktualno situacijo glede 
dogajanja po svetu, se bom tudi jaz narahlo dotaknil te teme, ampak 
samo toliko, da malce “pojamramo”, kako ta stvar – ta epidemija, 
vpliva predvsem na družabno življenje na naši vasi.
S preureditvijo našega središča vasi Gabrnik se je pokazalo, da bo 
potrebno še marsikaj postoriti in urediti, da bo ta obnova dobila 
nekakšno sliko, pomen in predvsem funkcionalnost.
Najprej smo morali urediti stvari v okolici kapele in kapelo samo, 
ki je tako senzacionalno v sklopu ureditve krožišča in središča vasi 
spremenila svojo lokacijo, s tem pa tudi veduto kraja samega. Sama 
tehnologija, kot so zvon, elektrifikacija in še več drugih manjših 
opravil. Ob tej priložnosti bi radi v imenu vaškega odbora še pose-
bej izpostavili oz. se zahvalili Mariji Plohl in Andreju Čehu, ki jima 
je zagon in končni izgled kapele povzročil marsikatero nevšečnost, 
kljub temu pa sta na koncu opravila brezhibno.
Vsak poseg in želja po lepem in lepšem pa za seboj potegne tudi ob-
veznosti. Na pobudo oz. željo občine Juršinci se je skrb in vzdrževanje 
vseh zelenih površin v okolici kapele, kot tudi v krožišču, prenesla na 
vaški odbor Gabrnik. 
Ponovno bi rad izpostavil in pohvalil vse člane vaškega odbora, ki 
vestno in že samoiniciativno poskrbijo, da so vsa dela (urejanje zele-
nice, gredic, posaditve ...) opravljena strokovno in tudi pravočasno.
V mesecu maju smo v vasi organizirali delovno akcijo, ki pa je bila 
zaradi epidemioloških razmer v primerjavi s prejšnjimi leti številčno 
precej okrnjena. Kljub temu smo se razdelili v dve skupini in oprav-
ljali naloge, ki so bile po predhodnih neurjih nujne, kot so čiščenje 
muld, odtokov, nanosov zemlje in vsega ostalega, kar seveda ne spada 
na cestišče. Seveda smo si tudi za malico vzeli čas.

UTRINKI IZ GABRNIKA

Da pa se ne bi hvalili samo z delom, saj pravijo, da se delo “sámo 
hvali”, smo se, kot vsa prejšnja leta, tradicionalno zbrali ob postavitvi 
klopotca v mesecu avgustu. Kot pravijo nekateri sovaščani, smo se 
zbrali zato, da se potrošijo stare zaloge v vinskih kleteh, še bolj pa 
zato, ker tako velevata tako letni čas kot tradicija v naših vinorod-
nih krajih. Glede na vse takratne ukrepe in omejitve smo bili prijetno 
presenečeni, saj se nas je zbralo veliko domačinov, kot vedno pa je 
bilo tudi veliko naših “vikendašev”, ki prihajajo od blizu in daleč in 
se vedno z veseljem odzovejo vabilu na druženje. Ob dobrotah naših 
mojstrskih kuharjev, posebej pa že skoraj tekmovalno dobrih poslad-
kov in ostalih dobrin naših vrlih gospodinj, ter dogodku primerno, ob 
kozarcih dobre kapljice naših vinskih gospodarjev, smo se poveselili 
in družili do zgodnjih jutranjih ur. 
Ker nam takšnih dogodkov ob res prijetni družbi zmeraj primanjkuje 
in kot je v navadi “ko so želodčki polni, jezički pa razmočeni”, se 
začnejo rojevati nove zamisli in ideje za še več druženja.
Če bo situacija dovoljevala, bomo organizirali tradicionalno srečanje 
vaščanov Gabrnika v mesecu januarju. 
Ker smo kljub vsemu še vedno pozitivno naravnani in verjamemo, da 
se bo ta milo rečeno “trenutna situacija v svetu” čimprej končala in se 
bomo zdravo vrnili na naše stare, dobro utečene poti, bi radi v mesecu 
maju organizirali enodnevni avtobusni izlet v eno od mnogih lepih 
lokacij v Sloveniji, s poudarkom na druženju vseh generacij.

Spoštovani sokrajanke in sokrajani,
želim, da bi ob prihajajočih božičnih in novoletnih praznikih, ter 
seveda v novem letu 2022, bili srečni, polni vere, upanja, optimizma 
in zadovoljstva, predvsem pa vam vsem želim obilico zdravja.

Vaški odbor Gabrnik
Marko Novak
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V nedeljo, 31. 10. 2021, smo se Bodkovčani in ostali gostje zbrali na 
posestvu ŠRD Bodkovci na prireditvi Zaključek jeseni.
Na prireditvi smo se zabavali ob dobri kapljici in dobrotah iz krušne 
peči. Otroci in tudi odrasli so izrezovali buče, ostali pa smo se pogo-
varjali o letošnjih pridelkih in načrtih za prihodnja leta. Ko je našo 
grabo padla tema, smo izrezane buče osvetlili s svečkami in jih razde-

lili po našem sankališču ter s tem naredili izjemo lep pogled po našem 
bregu. Letos upamo na vsaj nekaj snega, da boste lahko prišli tudi 
drugi obiskovalci pogledat in preizkusit našo sankališče in skakalni-
co. Zahvaljujem se vsem gostom za obisk in prostovoljne prispevke, 
hvala vsem, ki ste pomagali pri izvedbi dogodka. 

Urban Slodnjak, Predsednik VO Bodkovci

ZAKLJUČEK JESENI V BODKOVCIH

Tudi letos smo našo vas Grlinci praznično okrasili. Začelo se je s 
postavitvijo adventnega venčka ob kapeli, kjer se vsako nedeljo ob 
16. uri zberemo vaščani pri molitvi rožnega venca. 

Potem pa so naši moški po delovni akciji, ko so očistili listje ob poti 
skozi » Dolič«, še našli čas za namestitev okraskov na kandelabre 
javne razsvetljave.

Ker se bliža konec leta, smo se odločili da razveselimo naše najstarejše 
sovaščane  – sovaščane, ki so starejši od 80 let. Zanje namreč vaški 
odbor pripravlja presenečenje, saj jih bomo v predbožičnem času 
obiskali ter jim s skromnim darilcem ter stiskom rok zaželeli zdravja 
in sreče v letu, ki prihaja.

Tudi vsem vam ostalim namenjamo voščilo.

Jezušček nam je ob svojem rojstvu na Zemljo prinesel  
upanje, ljubezen in mir.

Vsega tega ni ne v božičnem drevescu ne v darilih,  
ampak v toplem objemu družine in prijateljev!

Želimo vam lep in blagoslovljen božič.

VAŠKI ODBOR GRLINCI

PRAZNIČNA VAS GRLINCI
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Jesen poskrbi, da so ceste polne odpadlega listja, pomešanega tudi 
z zemljo. Cesto v »kugel« sva očistila, da bo pripravljena za zimske 
razmere, saj je širše vozišče tudi varnejše, še posebej, če je klanec. 
Traktor s “kiblo” in lopato, pa gremo v akcijo! Po delovni akciji pa na 
deci mladega vina v klet.

Stanko Zidarič

JESENSKA “ROBOTA” V SAKUŠAKU

Se še spomnite, kako sem vam pred dvema letoma zaupal svojo zgod-
bo o obisku Miklavža v Grlincih? Tega, kako me je bilo strah, ker le 
nisem bil priden vso leto? Strah me je bilo, saj sem bil prepričan, da je 
Miklavž to sigurno vedel. 

Ampak obljuba dela dolg in zato sem se letos res potrudil. Mogoče 
zato, ker sem dve leti starejši, saj veste, pa bolj zrel in ne več tako 
otročji, bi rekla moja mama. Tudi letos je otroke iz naše vasi povabil 
Miklavž, da pridemo v nedeljo, 5. decembra, ob 17.00 uri k naši vaški 
hišici.

Saj nisem mogel verjeti, ko sem tako malo pogledal otroke, ki so 
čakali na Miklavža! V vasi nas je skupaj starih od enega leta pa do 
petnajst let kar štiriindvajset. Glede na to, da nas je kar dosti, me je bilo 
malo strah, če bo Miklavž imel dovolj denarja za darila, ker saj veste 
kakšno leto je za nami. Vsi smo že nestrpno čakali in poslušali, če se 
kje sliši lomastenje parkeljnov … pa nič.

No potem pa nas je Borut lepo pozdravil in prijazno povedal, da 
so darila prispela, Miklavža pa da zaradi razmer, ne bo. No, lahko 
priznam, da sem si kar oddahnil, pa ne samo jaz, saj to pomeni da tudi 
»parkeljnov«  ne bo.

Silva, Jelica, Mateja ter Borut so nam razdelili darila, hitro smo potres-
li zavitek, da bi slišali, kaj je notri, najbolj pa sem bil vesel, ko sem 
pogledal druge otroke. Videl sem nasmeh in srečo na njihovih obrazih. 
HVALA TI, DOBRI MIKLAVŽ, da kljub vsemu nisi pozabil na nas.

Drugo leto se verjetno ne bova videla, ker bom star več kot petnajst let 
in bom že velik. Želim pa ti, da si zdrav in da obiščeš vse pridne otroke.

Naj vam zaupam še legendo o svetem Miklavžu, če je morda še ne 
poznate. 

LEGENDA O SVETEM MIKLAVŽU
Sveti Miklavž je bil škof, sveti Nikolaj iz Mire, ki je živel okrog leta 
300. Bil je iz bogate družine. O njem obstaja mnogo različnih legend: 
tako naj bi pomiril nevihto, v življenje obudil tri majhne fante, ki so 
jim odsekali ude ter poskrbel, da so jih spet imeli. V sanjah se je pri-
kazoval vladarju Konstantinu in dosegel, da je pomilostil tri mlade 
oficirje, ki so bili obsojeni na smrt – zato je postal zavetnik zapornik-
ov, otrok in mornarjev. Najbolj pa je znan po tem, da je rešil zgodbi 
nedolžnost treh mladih kmetovih hčera. Kmet je bil prereven, da bi 
obdržal hčere ali jim priskrbel doto, zato se je odločil, da jih proda 
za preživetje. Nikolaj je zato skozi njihovo okno vrgel tri vreče zlata 
in tako so imele vse dovolj za doto. Miklavž obiskuje otroke skupaj 
s spremstvom: angeli in parklji. Mnogi otroci imajo velik strah pred 
parklji, ampak če so bili pridni,  je strah odveč.

Za otroke, ki bodo čakali Miklavža drugo leto, pa naloga 
– NAUČITE SE PESMICO.

Pridi, pridi, sveti Miklavž,
sveti Miklavž, sveti Miklavž.

Tukaj smo se zbrali,
da bi te čakali,

pesmice se učili,
te razveselili.

Pridi, pridi, sveti Miklavž,
sveti Miklavž, sveti Miklavž.

Hvala, hvala, sveti Miklavž,
sveti Miklavž, sveti Miklavž.

Hvala za darila
in opozorila.

Srečno pot opravi,
Jezusa pozdravi.

Hvala, hvala, sveti Miklavž,
sveti Miklavž, sveti Miklavž.

Priden otrok iz Grlincev

MIKLAVŽ JE OBDARIL OTROKE V GRLINCIH
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Miklavž je prvi med tremi možmi, ki nosijo darila v mesecu decembru. 
December je poln pričakovanja, hrepenenja, želja in je lep predvsem 
zaradi ljudi. Ljudje smo drugačni v decembru. Morda zaradi upanja, 
ki je povezano s prihajajočim novim letom. Morda zaradi uspešnosti 
leta, ki se izteka. Morda samo zaradi tega, ker se bližajo dnevi, ki 
bodo nekoliko razbili sivino vsakdanjika. Morda zaradi otrok, ki so 
v decembru tako polni smeha in iskric v očeh, polni pričakovanja in 
radosti. 
Nič drugače ni v naših Hlaponcih, kjer nas je prav tako obiskal prvi 
dobri mož, sveti Miklavž. Otroke Hlaponcev je s svojim obiskom raz-
veselil. Letos je obisk Miklavža zgledal nekoliko drugače. Menimo, 
da celo lepše bolj pristno kot sicer, saj se je sveti Miklavž posvetil 
vsakemu otroku, vsaki družini posebej. Otroci so prihajali k Miklavžu 
posamezno in se tako izmenjevali. 
Otroci so imeli možnost Miklavžu zmoliti molitev, zapeti pesmico 
in se z njim pogovoriti. Seveda so se otroci najbolj razveselili daril.

KD Hlaponci

OBISKAL NAS JE SVETI MIKLAVŽ

Veteranska ekipa Zvone team – Športni park Gabrnik že 7. leto zapored 
nastopa v veteranski ligi Slovenske gorice. Liga je sestavljena iz ekip, 
ki večinoma igralci prihajajo iz Slovenskih goric ali bližnje okolice. 
Tekmovanje poteka ob nedeljah po igriščih sodelujočih klubov v kra-
jih: Vitomarci, Cerkvenjak, Smolinci, Žerjavci, Selce, Lormanje, Za-
vrh, Janežovci in Gabrnik. 
Liga poteka v dveh delih, in sicer, jesenski in spomladanski del. V vs-
akem delu je na sporedu 9 krogov. Vsaka ekipa je torej v vsakem delu 
prvenstva enkrat gostiteljica lige. Tekme potekajo na travnati površini 
ali površini z umetno travo in po sistemu 5 + 1 ali 6 + 1. Igrajo lahko ig-
ralci, ki so starejši od 35 let. Zelo zanimive in na trenutke tudi nervozne 
obračune sodi priznani slovenski malonogometni sodnik Dušan Turk. 

Kot zanimivost naj povemo, da v ligi igrajo zelo priznani slovenski 
nogometni mojstri okroglega usnja, kot so: Zoran Pavlovič, Nastja 
Čeh, Aleš Čeh, Boštjan Žnuderl, Željko Mitrakovič, Davorin Šnofl, 
Amir Karič, Goran Jolič, Rade Rusmir ...), tako da je liga zares močna 
in kvalitetna.  Ekipa Zvone team – Športni park Gabrnik je jesenski 
del prvenstva končala na dobrem 4. mestu, za ekipami KMN Vito-
marci, Picerija pri Mici in ekipo Antuj. Prehitela pa je ekipe: KMN Za-
vrh, Lormanje, Tiamo Smolince, ŠD Žerjavce in Mizarstvo Širovnik 
Selce. Ekipa je zbrala štiri zmage in štiri poraze. 
Cilji in želje v tej zares močni konkurenci je uvrstitev med prve 3 
ekipe. Upamo, da nam bo to z dobro igro, borbo in malo sreče tudi 
uspelo. Lep športen pozdrav. 

VETERANSKA EKIPA ZVONE TEAM –  
ŠPORTNI PARK GABRNIK
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Športno društvo Juršinci je tudi letošnje poletje organiziralo tradi-
cionalno Ligo malega nogometa.
Sodelovalo je 8 ekip, in sicer: Športno društvo Juršinci – Jagoda 
Všečka, Zvone team – Športni park Gabrnik, Kmetija Hrga, Klateži-
Bar Kaučič, Podunca team, Športno društvo Polenšak, KMN Vito-
marci in Montevideo team.
Ekipe so se pomerile v enokrožnem sistemu vsak z vsakim, tako da je 
bilo odigranih 7 krogov. Za zaključek pa je bil izveden tudi zaključni 
turnir za prehodni pokal LMN Juršinci. Liga je trajala od 11. 6. 2021 
do 16. 7. 2021, zaključni turnir pa je bil izpeljan 23. 7. 2021.

Končna lestvica LMN Juršinci 2021:
1. KMN Vitomarci, 17 točk
2. Zvone team – ŠP Gabrnik, 16 točk
3. Kmetija Hrga, 16 točk
4. Montevideo team, 13 točk

LIGA MALEGA NOGOMETA 2021
5. ŠD Juršinci – Jagoda Všečka, 7 točk
6. ŠD Polenšak, 7 točk
7. Podunca team, 3 točke
8. Klateži – Bar Kaučič, 1 točka

Prve tri uvrščene ekipe so prejele pokale.
Na zaključnem turnirju je sodelovalo 7 ekip. Manjkala je ekipa ŠD 
Polenšak. Zmagala je ekipa Zvone team – ŠP Gabrnik, ki je v finalu po 
streljanju kazenskih strelov z 2 proti 1 premagala ekipo Vitomarcev in 
tako domov odnesla prehodni pokal LMN Juršinci.

Najboljši strelec letošnje lige je z devetimi goli postal Grega Hebar 
iz ekipe Zvone team – ŠP Gabrnik, naziv najboljšega vratarja si je 
prislužil Renato Hrašovec iz ekipe KMN Vitomarci, najboljši igralec 
letošnje lige oz. t. i. MVP pa je postal Peter Braček, prav tako član 
ekipe KMN Vitomarci. 

Najboljši strelec lige Grega Hebar Najboljši vratar lige Renato Hrašovec Najboljši igralec lige Peter Braček

Zmagovalci lige KMN Vitomarci
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društvena liga
Tudi letos smo člani Ribiškega društva Juršinci organizirali društveno 
ligo. Liga je imela 12 kol, tekmovali pa smo na domačem ribniku v 
Juršincih. V ligi je tekmovalo 22 tekmovalcev, med tekmo in po tekmi 
pa je bilo včasih kar napeto, saj se do konca ni vedelo, kdo je zmagova-
lec posameznega kola. Po 12 kolih je največ ribiškega znanja pokazal 
in na koncu zmagal Srečko Leben pred Zvonkom Čušem, tretje mesto 
pa je osvojil Dušan Krajnc. Po podelitvi pokalov je sledila zakuska, 
na kateri so že potekali pogovori in ugibanja o prihodnji sezoni, ki se 
bo pričela že v aprilu 2022.

Ribiči veterani ne počivajo
Kot že nekaj let do sedaj smo ribiči veterani tudi letos organizirali 
veteransko ligo. Liga se organizira vsak drugi teden, kar je letos pome-
nilo 14 kol lige, v kateri je tekmovalo 16 veteranov. V veteranski ligi 
lahko sodelujejo vsi občani, ki so starejši od 50 let in imajo veselje 
do ribolova. Posamezno kolo lige traja 3 ure, po tehtanju sledi kratko 
druženje in razprava o tekmi ter napovedi za naslednje tekme. Skupni 
zmagovalec veteranske lige je postal Srečko Leben, drugo mesto je 
osvojil Dušan Žmauc, tretje pa Ivan Grašič. Veliko ribiške sreče si 
želimo tudi v naslednjem letu.

Juršinski ribiči aktivni tudi meddruštveno
V letu 2021 je bila pod vodstvom in v organizaciji Dušana Krajnca 
izpeljana že tretja sezona meddruštvene lige v ribolovu. V tem tek-
movanju sodelujejo ekipe iz sosednjih občin, in sicer: RD Dornava, 
RD Borovci, ŠRD Gorišnica, RD Ormož, RD Draženci, RD Šterntal 
Kidričevo in RD Juršinci. Tekmuje se v vseh sedmih ribnikih društev, 
ki tekmujejo v ligi. Največ ribiškega znanja je že drugo leto zapored 
pokazala ekipa RD Juršinci in osvojila prvo mesto, drugo mesto so 
osvojili ribiči RD Ormož in tretje RD Borovci. Tudi naslednje leto 
se bomo potrudili, da še naprej uspešno predstavljamo naše društvo.

Pripravil Dušan Krajnc

V SPOMIN
V 63. letu starosti nas je 
zapustil Franjo Horvat, 
ustanovni član in eden 
najaktivnejših članov 
našega društva. Bil je 
zaprisežen ribič, ljubitelj 
ribolova, narave in naš 
prijatelj.  
Počivaj v miru.

RD Juršinci

RIBIŠKO DRUŠTVO JURŠINCI

Zmagovalci meddruštvene lige - RD Juršinci

Veteranska liga 2021

Članska liga 2021
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Kljub velikim problemom z virusom covid-19 in odpovedanimi ali 
prestavljenimi tekmovanji na vseh nivojih tekmovanj smo Juršinski 
strelci tudi v letošnji sezoni zelo uspešni predvsem v kategoriji ka-
detov in starejših dečkov s pištolo, saj je v kategoriji kadetov naš 
mladi tekmovalec Valter Drašler bil povabljen v slovensko strelsko 
reprezentanco, kjer je po nekajdnevnih pripravah reprezentance 
sodeloval kot predstavnik Slovenije na prvem velikem tekmovanju v 
Smederevu v Srbiji in v kategoriji U-18 osvojil 12. mesto. 

Na državnem prvenstvu za člane so naši tekmovalci osvojili ekipno 
7. mesto, posamezno pa Ludvik Pšajd 9. mesto, Miroslav Moleh 21. 
mesto, David Kekec 44. mesto in Niko Pšajd 52. mesto. Na državnem 
prvenstvu za mlajše kategorije so naši kadeti osvojili 1. mesto in post-
ali državni prvaki, posamezno je Valter Drašler osvojil 2. mesto, Anej 
Marušič 5. mesto in Matic kuhar 10 mesto. 1. mesto in tako naslov 
državnih prvakov pa je pripadal tudi našim starejšim dečkom, odlično 
2. mesto je osvojil Milan Kvas, 5. mesto Jan Brmež Čeligo in 11. 
mesto Nino Šoštarič.

V 1. A državni ligi v strel-
janju z zračno pištolo smo 
člani Ludvik Pšajd, Mi-
roslav Moleh, Niko Pšajd 
in David Kekec osvojili 
skupno 9. mesto. V državni 
ligi mladih so naši kadeti 
osvojili odlično 3. mesto, 
posamezno pa je 1. mesto 
osvojil Valter Drašler, 8. 
mesto Anej Marušič, 16. 
mesto Jan Brmež Čeligo, 
Matic Kuhar 25. mesto, 
Milan Kvas 28. mesto in 
Nino Šoštarič 29. mesto. 
V 2. državni ligi je posa-
mezno 2. mesto osvojil Da-
vid Kekec, 4. mesto Valter 
Drašler, 14. mesto Gregor Vesenjak in 17 mesto Ivan Druzovič, 
ekipno so naši strelci osvojili 2 mesto.

Tudi na regijskem prvenstvu za člane, veterane in mlajše katego-
rije ni bilo nekih velikih presenečenj, saj so naši strelci bili odlični 
v vseh kategorijah v streljanju z zračno pištolo, ki je naša glavna 
disciplina. Člani so osvojili ekipno 2. mesto, posamezno pa Ludvik 
Pšajd 2. mesto, Miroslav Moleh 4. mesto, Ivan Druzovič 5. mesto, 
David Kekec 7. mesto, Niko Pšajd 11. mesto in Gregor Vesenjak 
17. mesto. Kadeti so postali regijski prvaki, posamezno pa je Valter 
Drašler osvojil 1. mesto, Anej Marušič 3. mesto in Matic Kuhar 4. 
mesto. Tudi starejši dečki so postali regijski prvaki, posamezno pa 
so osvojili Milan Kvas 1. mesto, Jan Brmež Čeligo 2. mesto in Nino 
Šoštarič 3. mesto.

V lanski sezoni je bila izvedena tudi dopisna regijska liga za člane, 
veterane, kadete in starejše dečke. Člani so osvojili ekipno 2. mesto, 
posamezno pa Ludvik Pšajd 8. mesto, Miroslav Moleh 9. mesto, 
David Kekec 10. mesto, Niko Pšajd 13 mesto Gregor Vesenjak 19. 
mesto, Janko Berlak 27. mesto in Dušan Krajnc 32. mesto. Tudi vet-
erani so osvojili ekipno 2. mesto, posamezno pa Miroslav Moleh 
2. mesto, Ludvik Pšajd 3. mesto, Janko Berlak 10. mesto in Dušan 
Krajnc 18. mesto. Kadeti so ekipno osvojili 1. mesto, posamezno 
pa Valter Drašler 1. mesto, Anej Marušič 2. mesto in Matic Kuhar 
4. mesto, tudi starejši dečki so ekipno zmagali posamezno pa Jan 
Brmež Čeligo 1. mesto, Milan Kvas 2. mesto in Nino Šoštarič 3. 
mesto. V letošnji sezoni smo ekipo starejših dečkov še okrepili saj 
naša mlada tekmovalca Pak Mai in Miha Močnik že kažeta prve 
dobre rezultate.

Za vse te odlične rezultate, ki jih dosegajo naši strelci, pa so potrebni 
redni treningi večkrat tedensko, ki jih vodi naš trener Darko Pavlin, 
podpora staršev pri naših mlajših tekmovalcih, saj jih je potrebno 
pripeljat na treninge, in dobra športna oprema. 
Juršinski strelci že kar nekaj let dosegamo vrhunske rezultate na 
tekmovanjih na državnem nivoju in tudi na mednarodnih tekmo-
vanjih predvsem v disciplini standard zračna pištola in serijska 
zračna puška, tekmujemo pa tudi z malokalibrskim, veliko kalibr-
skim orožjem in s puško šibrenico.                       

Predsednik SD Juršinci, Miroslav Moleh

JURŠINSKI STRELCI USPEŠNI TUDI V LETU 2021

V letošnjem letu pa je naš tekmovalec Ludvik Pšajd sodeloval tudi 
na državnem prvenstvu invalidov, kjer je v obeh kategorijah s puško 
in pištolo osvojil 1. mesto in postal državni prvak. Tudi na državnem 
tekmovanju veteranov smo se letos uspešno preizkusili trije tekmov-
alci in osvojili ekipno 3. mesto, posamezno pa je zopet pokazal svoje 
znanje Ludvik Pšajd saj je v disciplini zračna pištola osvojil 1. mesto, 
Miroslav Moleh je bil 7. in 
Janko Berlak 14.

Po končani sezoni z 
zračnim orožjem se začne 
sezona tekmovanj na pros-
tem. Naši člani tekmujejo 
v disciplini pištola proste 
izbire na 50 m, kjer so na 
letošnjem državnem pr-
venstvu osvojili odlično 
ekipno 3. mesto, posamez-
no pa je 3. mesto osvojil 
Ludvik Pšajd, 10. mesto 
Miroslav Moleh, 14. mesto 
David Kekec in 15. mesto 
Niko Pšajd.

Udeleženci državnega prvenstva za mlajše kategorije 2021

Ekipa, ki tekmuje v II državni ligi

Ekipa, ki tekmuje v 1. državni ligi
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Na naši šoli je v četrtek, 2. 12. 2021, potekalo medobčinsko tek-
movanje v odbojki (predtekmovanje). Tekmovanja so se udeležile 
ekipe OŠ Juršinci, OŠ Ljudski vrt, OŠ Destrnik - Trnovska vas in OŠ 
Kidričevo. Ekipa OŠ Ljudski vrt se je uvrstila v finale medobčinskega 
tekmovanja, ekipa OŠ Juršinci pa je zasedla 2. mesto.

Brina Ternovšek

MEDOBČINSKO TEKMOVANJE V ODBOJKI  
ZA UČENKE LETNIK 2007 IN MLAJŠE

Meseca november in december sta po daljšem obdobju omogočila 
športnikom šole, da na medobčinskih tekmovanjih pokažejo svoja 
znanja iz odbojke in nogometa. Najprej so se v svoji tekmovalni skupini 
v nogometu pomerili fantje in po porazu z OŠ Hajdina ter z zmago z 
učenci OŠ Destrnik osvojili 5. mesto. Ženska nogometna ekipa si je 
priigrala finale, kjer je pod mentorstvom Stanka Podvrška premagala 
vrstnice iz OŠ Markovci in OŠ Ljudski vrt, remizirala z OŠ Hajdino, 
s tem pa osvojila naslov medobčinskih prvakinj. Ekipo so sestavljale: 
Nika Šegula, Sanja Lipič, Vanja Vičar, Maruša Gril, Aneja Fűrst, Bar-
bara Krivec, Linmary Štante, Lea Muhič in Maja Kukovec.
Na medobčinskem tekmovanju v odbojki pa so učenci dosegli zmago 
nad vrstniki iz OŠ Breg in poraz v tekmi z OŠ Videm, dekleta pa so bila 
uspešnejša v srečanju z OŠ Kidričevo in OŠ Destrnik, žal pa izgubile 
odločilno tekmo za finale proti OŠ Ljudski vrt.
Na miklavževo nedeljo pa je bil v športni dvorani Juršinci turnir U-9 
IN U-11, kjer so kot edina 
osnovna šola (ostale ekipe 
predstavljajo nogometne 
ekipe ali športna društva) 
izmed 27 ekip nastopili 
naši učenci. Čeprav je na 
takšnih tekmovanjih naj-
pomembneje sodelovanje 
in uživanje v nogometni 
igri, vseeno ni zanemar-
ljiv podatek, da so učenci 
na sedmih tekmah šestkrat 
zmagali, enkrat igrali 
neodločeno ob gol razliki 
37:4. Barve šole so na tem 
tekmovanju v kategoriji 
U-9 branili Nace in Tine 
Masten, Rene Beričnik, 
Andraž Hrga in Nika 

ŠOLSKI ŠPORT

Šegula. Dve leti starejši vrstniki pa so nastopili v naslednji postavi: Niko 
Lipič, Ožbe Hrga, Nika in Anže Šegula, Klemen Fras, Miha Jakab, Anže 
Janžekovič, Aleks Horvat, Nejc Repič, Anej Lajh in Anže Škrjanec.
Vsem mladim športnikom čestitamo za do dosežene rezultate.

Stanko Podvršek
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Vsak tretji petek v mesecu novembru obeležujemo dan slovenske 
hrane in projekt Tradicionalni slovenski zajtrk. Letos je bil 19. no-
vembra 2021.  Na ta dan, so tudi naši otroci iz Osnovne šole Juršinci 
in vrtca dobili na mizo domača živila iz lokalnih kmetij: kruh, maslo, 
med, mleko in jabolko. Namen projekta je poudariti: pomen zajtrka, 
pomen čebelarstva, pomen domače lokalne hrane, ohranjanje kmeti-
jstva, podeželja in obdelovalnih površin ter varovanje okolja.
Tradicionalni slovenski zajtrk je nastal na pobudo Čebelarske zveze 
Slovenije. V našem vrtcu Juršinci je na ta dan vsako leto velik praznik. 
Zjutraj se  najprej posladkamo z medom iz našega učnega – šolskega 
čebelnjaka, za katerega skrbijo čebelarji, domačim maslom in kruhom 
kmetije Arnečič, mlekom in maslom iz bližnje kmetije Hrga in jabolki 
sadjarstva Lovrec. Otroke  so obiskali juršinski čebelarji, ki  so jim 
predstavili pomen čebel in vrste medu. Otroci so čebelarjem v čast 
medenega zajtrka zapeli priljubljeno znano Slakovo pesem Čebelar. 
Obiskala sta nas tudi  župan in ravnatelj, ki sta nagovorila otroke, in 
to doda dogodku še večji pomen.
V vrtcu otroke učijo, kako pomemben je zajtrk. Hvaležni so, da imajo 
možnost zajtrkovanja, saj vsi otroci vsak dan ob isti uri zajtrkujejo. Za-
jtrk mora biti navada, ki jo je potrebno priučiti in privzgojiti. V skupinah 
se veliko pogovarjajo o zdravi, doma pridelani hrani, ki ima boljši okus, 
bolj diši in ni pripeljana od daleč. Obiskujejo kmetije in čebelarje, imajo 
lastne gredice in vedo, da hrana ne zraste na trgovinskih policah.

OBISKALI SO NAS ČEBELJI

Noč iz petka (26. 11. 2021) na soboto je bila za predšolske otroke vrtca 
Juršinci prav posebna. Prespali smo v vrtcu. 
Zbrali smo se ob 18.30. Najprej smo se odpravili na sprehod v temi. 
Da nas ne bi bilo strah, smo si svetili s svetilkami. Ko smo se vrnili v 
vrtec, smo si ogledali dramatizacijo Ples duhov v otroškem vrtcu, ki 
so jo pripravile in odigrale delavke vrtca.  Po večerji je sledila zabava 
s petjem, plesom in z rajanjem pozno v večer. 
Ko so postale očke utrujene, smo oblekli pižame, prisluhnili pravljici 
Hanina zvezdica in v objemu mehke zvezdice, ki so jo otroci dobili v 
spomin na nočitev, sladko zaspali.

Martina Fras

Posredno je cilj projekta povezati kmetije, šole in vrtce, da bi vz-
postavili kratke verige, kar pomeni čim krajša pot hrane od njive do 
mize, da ni dolgih transportnih poti. S tem varujemo okolje, hrana ima 
več vitaminov in mineralov, predvsem pa boljši okus. Čim več se o 
tem pogovarjamo, bolj bomo ozaveščeni.
Dan slovenske hrane bi moral biti prav vsak dan!

D. Š.

NOČITEV V VRTCU JURŠINCI
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Kljub ukrepom, ki jih moramo upoštevati v vrtcu, se trudimo, da otro-
ci ne čutijo prisotnosti virusa covid-19. Mesec september smo pričeli s 
spoznavanjem novincev, novih prostorov, skupin in vzgojiteljic. Spre-
membe smo premagovali z glasbo, s plesom, z igrami v kotičkih ter 
seveda z nasmehom na licih. V oktobru nas je čakalo veliko različnih 
dejavnosti, saj se je mesec pričel s TEDNOM OTROKA. Letošnja 
tema je bila RAZIGRAN UŽIVAJ DAN. In to smo tudi storili. Razi-
grani smo dan preživeli v gozdu, kjer smo izvedli vadbeno uro, post-
avili smo teto jesen pred vrtec, nabirali naravni material, s katerim 
smo kasneje ustvarjali, pekli smo jabolčne pite, mešali sadne napitke, 
se odpravili na pohode v različne kraje v občini ter si ogledali pred-
stavo Zrcalce, ki so jo odigrale delavke vrtca. V tednu otroka smo igro 
dobro izkoristili, saj vemo, da nam igra pomaga razvijati domišljijo, 
krepi nam telo, igra spleta prijateljstva in najpomembnejše: igra nas 
povezuje! V mesecu oktobru smo doživeli pozitivno izkušnjo, ko smo 
opravili EVAKUACIJO ter si v živo ogledali delo gasilcev. Delavke 
vrtca pa so združile pridne roke in uredile gredo pred vrtcem. Hvala 
vsem za pomoč. 
V vrtcu ima vsak mesec svoj čar, znova in znova nas čakajo nove 
dogodivščine. Tako smo v mesecu novembru izvedli nočitev v 
vrtcu. Veseli december pa je za nas čarobni mesec, saj čakamo 
Božička. Najboljše stvari v življenju so zastonj: to so smeh, pri-
jatelji, družina, poljubi, srečni trenutki in objemi.  Izkoristite jih!  
Pa srečno v letu 2022!

Pripravila: Tanja Kvar

TEDEN OTROKA V VRTCU
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Obvestilo občanom glede zbiranja ostankov od zakola domačih 
živali, ki nastanejo pri zakolu za lastno domačo porabo
Zbiranje ostankov od zakola domačih živali, ki nastanejo pri zakolu za lastno domačo porabo, se uvršča med na-
loge državne gospodarske javne službe ravnanja s stranskimi živalskimi proizvodi (v nadaljevanju: ŽSP), ki jih 
opravlja od države izbrani koncesionar. 
Za območje celotne države je bila z odločbo Vlade RS družbi KOTO d. o. o. podeljena koncesija za izvajanje 
državne gospodarske javne službe ravnanja s živalskimi stranskimi proizvodi (v nadaljevanju: ŽSP) kategorije 
1 in 2 (to so ostanki od zakola, ki se ne morejo uporabiti za prehrano ljudi ali živali). Ostanki od zakola oziroma 
ŽSP se prevzemajo na prevzemnih mestih in v zbiralnicah oziroma registriranih obratih, ki so urejeni in potrjeni 
v skladu s predpisi s strani veterine (klavnice, predelovalni obrati), pa tudi na kmetijskih gospodarstvih, kjer 
nastanejo odpadki pri proizvodnji živil za lastno porabo (zakol živali izven klavnice za lastno domačo upo-
rabo), ravno tako se prevzemajo v primeru množičnega pogina živali ali ob naravnih nesrečah in drugih nesrečah 
ter v primeru nelegalnega  odlaganja ostankov od zakola.
S selitvijo veterinarsko higienske službe v Maribor se je zaprl dotrajani objekt veterinarsko higienske službe in zbi-
ralnica za sprejem ŽSP na Ormoški cesti 28 na Ptuju. Odlaganje tovrstnih odpadkov na zbiralnici na Ormoški 
cesti 28 na Ptuju torej od 15. 4. 2021 naprej ni več mogoče. 
Koncesionar KOTO d. o. o. ima za zbiranje ostankov od zakola izbranega podizvajalca. To je Nacionalni veteri-
narski inštitut, ki ostanke od zakola, ki nastanejo pri zakolu za lastno domačo porabo, prevzema po sistemu 
»od vrat do vrat« na kmetijskih gospodarstvih, ki so vpisana v register KMG-MID in ki imajo registrirano 
rejo prašičev, ovc, koz, divjadi v oborah, kuncev ali perutnine. 
Odvoz odpadkov, ki nastanejo pri zakolu za lastno domačo porabo, je mogoče naročiti na naslednjih telefonskih 
številkah: 
      02 749 36 78
Nacionalni veterinarski inštitut Maribor 02 749 36 87
      02 461 31 50 
Prevzem se izvaja le na delovne dni, in sicer od ponedeljka do petka med 7. in 15. uro. 
Prevzem na lokaciji nastanka (na kmetijskih gospodarstvih) je mogoč le proti plačilu. Strošek prevzema znaša po 
uradno objavljenem ceniku 9,86 EUR brez DDV, dodan pa mu je še strošek prevoza, predelave in odstranitve, ki 
znaša brez DDV 0,1924 EUR na kg prevzetih ostankov od zakola. Strošek prevzema je sofinanciran v višini 3,50 
EUR s strani Uprave za varno hrano, veterinarstvo in varstvo rastlin. 
Skladno s trajnostnim delovanjem družbe KOTO in vsled zmanjševanja vpliva na proces predelave, se prevze-
majo ostanki od zakola izključno brez embalaže ali v biološko razgradljivih vrečkah.
Podrobnejše informacije glede izvajanja gospodarske javne službe lahko preberete na naslednjih poveza-
vah: 
http://www.koto.si/Izvajanje-storitev-javne-slu%C5%BEbe 
https://www.gov.si/teme/rokovanje-z-zivalskimi-stranskimi-proizvodi-ki-nastanejo-pri-zakolu-za-lastno-doma-
co-porabo/ 
https://www.vf.uni-lj.si/obvestila/prekinitev-sprejema-zsp-k1-k2-ostankov-klanja-za-lastno-porabo-na-zbiraln-
ici-na-ormoski

Pripravil:  Občinski inšpektorat Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju



December  2021 -26

VESELE PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LETO 2022
TER OBILO “MEDENIH DNI ” VAM ŽELI 

ČEBELARSKO DRUŠTVO 
JURŠINCI.

V CENTRU JURŠINCEV  
JE BREZPLAČNI WI-FI  

V SKLOPU PROJEKTA WIFI4EU.

TO SMO MI – DEVETOŠOLCI
Saj skoraj ne moremo verjeti, glavni smo na šoli – mi, devetošolci. 
Vsak od nas se še spomni, kako smo nekateri zakorakali v vrtec, druge 
so čuvale babice, potem se spominjamo vstopa v prvi razred in že je tu 
naše zadnje osnovnošolsko leto. 
Potrudili se bomo kar najuspešneje zaključiti šolanje. Ob koncu bomo 
pripravili valeto, prav tako pa se veselimo končnega izleta. Za pokritje 
stroškov želimo sami zbrati kar največ denarja. Tako že od  septem-
bra zbiramo papir, pri tem pa smo zelo uspešni, saj smo nabrali že 
2000 kilogramov. Če mogoče imate doma še kaj starega papirja in bi 
želeli, da pridemo ponj, kar povejte, prav gotovo je v vaši bližini doma 
kakšen devetošolec in z veseljem ga bo prišel iskat. Če pa imate sami 
kakšen opravek v bližini šole, pa ga pripeljite sami. Za vrtcem stoji 
kontejner in čaka, da ga napolnimo. 
Skupaj z učitelji smo začeli izdelovati mila, zapestnice, razne kreme, 
tudi rože smo posadili v lončke. Tako smo pripravili veliko izdelkov, ki 
smo jih ponudili staršem in učiteljem na prvem bazarju. Ta je bil v ok-
tobra in pri nabiranju prostovoljnih prispevkov smo bili zelo uspešni.
Potem smo se lotili izdelave božično-novoletnih voščilnic in okrask-
ov za na smreko, saj smo se odločili pripraviti še en bazar, in sicer v 
soboto, 18. decembra. Naši izdelki so unikatni in ročno narejeni.
Veseli smo vsakega prispevka, saj res želimo, da si kar največ sredstev 
za pokritje nastalih stroškov zberemo sami, pa tudi vso našo ustvar-
jalnost tako predstavimo. 

Hvala vsem, ki nam omogočate uresničitev naših želja.

Naj bo vaš božič toplo ognjišče sredi mrzle zime. Ob novem letu pa naj 
zasije en sončen žarek več v vašem srcu in en nasmeh več na vašem 
obrazu.                                                                   DEVETOŠOLCI OŠ Juršinci.

VABILO NA BAZAR
Spoštovani občanke in občani,

devetošolci vas vabimo na božično-novoletni bazar,  
ki bo v petek, 24. 12. 2021, in v soboto, 25. 12. 2021,  

na stojnici ob cerkvi.  
Vljudno se vam že v naprej zahvaljujemo za vaš dobrodelni 

prispevek, ki nam bo omogočil končni izlet in valeto. 

Toplini vsa vrata naj božič odpre,
naj se srečno obdobje za vas začne.
A leto prihodnje naj zdravja vam da,

sreče, ljubezni pa v čaši brez dna.

Vse dobro v novem letu vam želimo devetošolci.
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Naš domačin Tonček Lajh je v samozaložbi 
izdal zanimivo knjigo z naslovom  

V GORICAH
V tej knjigi avtor na skoraj 300 straneh v sliki 
in besedi opisuje delovne navade in praznične 

običaje pri Svetem Lovrencu v Slovenskih  
goricah in sosednjih krajih skozi čas 
Knjigo lahko dobite pri avtorju.

GSM: 041 968 029

Posredništvo Cekin d.o.o.
Montaža strojev in napravKukava 53, 2256 Juršinci

 
Suzana CIZERL 
 
Jezikovne storitve  
nemškega jezika  
 
 
 

Gabrnik 3a 
SI – 2256 Juršinci 
 
Tel: +386 31 697 900  
E-mail: info@sc-lingua.si  
Web: www.sc-lingua.si  
 

V TEH TEŽKIH ČASIH ŽELIMO VSEM STRANKAM 
OSTANITE ZDRAVI! 
S SVOJIMI PRIDELKI SE ŠE NAPREJ PRIPOROČAMO.

Dobro voljo meljemo
se v novo leto 2022 peljemo.

Keksov, potic in drugih 
dobrot, naj sreča in zdravje 

vas spremlja povsod.

Vesel božič in srečno novo leto 2022 vam želimo 
in vas vabimo, da se nam pridružite

Društvo gospodinj Juršinci
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Kukava 74, 2256 Juršinci
Tel.: 02 758 25 41, GSM: 031 494 420
e-pošta: smigoc.franc@amis.net

• Montaža in programiranje  
   elektronskih ventilčkov - NOVO
• Električna diagnoza BOSCH
• Izpušni sistemi
• Servis in priprava za tehnični pregled
• Montaža in prodaja gum
• Servisiranje, polnitev klimatskih naprav
• OZON - novo - Zagotavlja nenevarno 
nekemično dezinfekcijo vozila. Odstranitev 
alergenov, odstranitev neprijetnih vonjav  
v vozilu, primerno za klimatske naprave  
in oblazinjeno notranjost vozila.

Šmigoc Franc s.p.

Vas boli vrat, čutite bolečine v križu ali 
vaše telo potrebuje le malo sprostitve? 

Vabljeni v miren masažni salon, kjer vam 
nudimo pester izbor kvalitetnih masaž.

Naše storitve pa so lahko tudi lepo darilo.

Za dodatne informacije in naročilo, 
nas kontaktirajte.

naredimo vam:
• mansarde
• amf stropove
• spuščene stropove
• stenske obloge
• predelne stene
• napušč

 041 977 504
 aleksander.lajh@gmail.com

Aleksander Lajh s.p. 
Dragović 3b
2256 Juršanci

suhomontaža lajh 

...povsem po vaših željah

DELA OPRAVLJAMO TUDI 
PO ZAPISNIKU KATEREKOLI 

ZAVAROVALNICE!

Majcen Silva s.p.
Kukava 48, 2256 Juršinci
031 338 369, 02 758 0010
www.mehanizacija-grunt.com
info@mehanizacija-grunt.com

Smo uradni zastopnik Traktorjev FARMTRAC v Sloveniji, 
originalnih nadomestnih delov in pooblaščeni serviser.

F680DTn-76ks = AKCIJA Linija Compact: 22-26ks

Linija Europe: 75-130ks

NOVO

AKCIJA  
do konca 

leta. 


